
20221011 Styrelsemöte, protokoll

Närv: Lisa Salmi, Gunilla Lööw Östning, Kerstin Bjarby, Agneta Lindberg, Ellen Arnesson, Urban 
Näsgårde, Eva Jonsson
Frånv: Elsie Mas, Berit Widholm (adjungerad), Stig Jakobsson (adjungerad)

A Formalia

§1 Mötet öppnades

§2 Föredragningslistan fastställdes. Till §9 Övriga frågor: Vänmedlem- medlemsavgift, avgift för 
skjuts till aktiviteter.

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes

B Beslutsärenden
• Datum för träff med nya medlemmar bestäms vid styrelsemötet i november.
• Urban kontaktar programgruppen angående att bjuda in kommunpolisen till en medlemsträff

våren -23.

C Lägesrapporter

§4 Ekonomi, budget, medlemsfrågor
Kassören frånvarande. Medlemsfrågor: Föreningen har 406 medlemmar vilket innebär att 11 nya 
medlemmar har tillkommit sedan den 8/6. Träff för nya medlemmar sker efter beslut vid 
styrelsemöte i november.

§5 Förbund och distrikt
Förbund:

• Statistik har tagits fram för att se hur medlemsutvecklingen i föreningarna inom 
Daladistriktet efter sommaren.  Statistiken visar att SPF Leksand har en liten ökning av 
medlemsantalet.

• Folkhälsokonferens hålls på Lerdalshöjden den 27 oktober. Kerstin Bjarby och Ellen 
Arnesson deltar.

• Bidrag för olika insatser finns att söka genom Postkodstiftelsen. Om rätt förslag finns så kan
vi söka medel.

• Agneta Lindberg har deltagit i webbkonferens med rubriken ”Rekryteringstips”.

§6 Verksamhetsgrupper: KPR, Patientråd, Trafik/BRÅ
KPR:

• Referat från senaste mötet finns på kommunens hemsida. Kommer inom kort på föreningens
hemsida.

• Representanter från KPR kommer att via webb delta i ett vårdseminarium.
•  Enligt uppgift är det Leksandsbostäder som ansvarar för Fixar Malte i kommunen.

Patientråd: Vårdcentralens chef Susanna Höglund medverkar vid medlemsträffen den 18/10.



Trafik/BRÅ: Förslag från gruppen att våren -23 bjuda in kommunpolisen till en medlemsträff. 
Urban kontaktar programgruppen.

§7 Övriga grupper: Klubbvärdar, Programgrupp, Friskvård, Information, Hörsel/Läkemedel.   
Valberedning
Klubbvärdar och valberedning: Diskussion angående funktionärer sker vid extra styrelsemöte den 
17/10.
Programgrupp: Gruppen träffas den här veckan och diskuterar vårens program.
Friskvård:

• Uteträffen i Övermo bystuga blev succé. Deltagarna fick goda möjligheter att lära känna 
varandra.

• Ev. provas en ny möblering av borden i Sveasalen. I körschemat tas upp att vi själva hämtar 
fikat. Bra för att motverka att man sitter för länge.

§8 Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter
• Ett drygt 30-tal 85+ medlemmar är anmälda till föreningens bjudlunch på Bosporen den 

26/10. Med styrelsen blir det tillsammans ca 40 st. Eva kontaktar musikskolan ang. 
underhållningen. Födda 1939 bjuds in vid ett annat tillfälle.

• Medlemsträff den 18/10: Chef för VC Susanna Höglund medverkar, KPR info, Per Måhl 
underhåller, lotteri 200st, prova ny möblering i Sveasalen.

• Extra styrelsemöte den 17/10: Diskussion kring föreningens organisation, bemanning, 
rutiner och arbetsfördelning.

D

§9 Övriga frågor
• Avgift för vänmedlem tas upp för beslut vid årsmötet 2023.Förslag på storlek på avgift 

diskuteras vid styrelsemöte i november. Även medlemsavgiften diskuteras.
• Vid behov av skjuts till föreningens aktiviteter kan en varierande avgift tas ut. Avgiften för 

längre körsträckor tas med i annonsen
• Musikstund i kyrkan inför advent. Agneta kontaktar John Sund för slutgiltigt besked.

§10 Nästa möte: plats och fika.
Nästa styrelsemöte sker den 17/10 kl. 10.00 i SV lokaler. Gemensam lunch. Inget fika.
Ordinarie styrelsemöte sker den 8/11 kl. 10.00 i SV. Fika har Elsie.

§11 Sammanfattning av dagens möte/annons: Gunilla/Eva, anslagstavla/FB: Urban,                       
hemsida/gruppmail: Stig

E Mötet avslutas

§12 Mötet avslutades.

Leksand den 11/10 2022

Eva Jonsson, ordförande                                            Gunilla Lööw Östning


